
 
 

 

  

  

  

  

  

  

                06.04.2022  

  לכל המעוניין,   

  הנדון: מילים חמות על עבודתה המצוינת של נעמה שקד 

    

ולאחר מכן במסגרת    זכיתי להכיר ולעבוד עם נעמה שקד במסגרת חברותי במועצה להשכלה גבוהה

נעמה ניהלה את  במועצה להשכלה גבוהה . בקשות שלי לייעוץ בנושאים הקשורים לפיתוח אקדמי 

מערך המכללות והובילה תהליכי אקדמיזציה של מכללות ושל תוכניות לימודים בצורה מקצועית ללא  

 .פשרות 

כים מורכבים ביותר באופן  ומסודרת. היא מובילה תהלי  מדויקתרצינית, מקצועית,  עבודתה של נעמה 

  שמשלב חשיבה מערכתית ורחבה מחד וירידה לפרטים ויסודיות מאידך.  

נוסף על כך היא ניחנה ביכולת המופלאה לסחוף אחריה את כל השותפים לתהליך ולרתום אותם  

  לעבודה משותפת.  

ומסירות לכל פרויקט בו היא עוסקת, הבאות לידי ביטוי גם בהשגת   מחויבות מפגינה  נעמה 

 .התוצאות 

  החפץ בייעוץ מקצועי /אקדמי/ שיווקי ברמה גבוהה.  לכל ארגון(במלוא  מובן המילה)  נעמה תהיה נכס  

  בברכה , 

     BCBA-Dפרופ' עמוס רולידר 

  דיקן הסטודנטים,  

 ראש התוכנית לתואר שני בניתוח התנהגות  

  

  

 


